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Fysikteknologsektionen
Protokoll fört vid styretmöte

2022-09-08

Tid: 12:00
Plats: Styretrummet

Närvarande

Ordförande Erik Broback
Vice ordförande Felix ”Putt” Uddén

Kassör Gabriel Berggren (Via Zoom)
Sekreterare Victor Salomonsson (Via Zoom)
Skyddsombud Mikael Eriksson

Informationsansvarig Hugo Spencer (Via Zoom)
Ordförande DP Lucas Kuszli
Ordförande F6 Sanna Berntsson

Ordförande FnollK Felix ”Örnen” Hörnfeldt
Ordförande SNF Beatriz Bento Hansson
Ordförande Foc Jonas Bohlin

Ordförande FARM Marcus Möller

§1 Mötets öppnande Erik Broback öppnar mötet kl. 12:00!

§2 Val av justerare Mikael Eriksson väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Inga.

§4 Runda bordet

§4.1 Kärnstyret Mikael säger att många har hört av sig med klagomål om GD. Det säger bland
annat att det är kvavt, varmt och luktar illa. Toaletterna där skall inte heller
vara bra.
Putt har haft möte med KO för att diskutera de nya lokalerna. Mikael var också
på detta mötet. KO Isac Stark var med när de lade om lokalerna i Kemihuset.
Erik har tittat på lite mail och dokument.
Hugo har svarat på lite mejl och vart sjuk.
Gabriel har vart också vart sjuk.
Även Victor har varit sjuk.

§4.2 DP Många i patrullen är sjuka men annars är det bra.

§4.3 F6 Det är en person i F6 som är frisk. De har tre arr kvar på mottagningen och
skall förbereda vi-vann-diskot idag.

§4.4 FnollK Alla i NollK har vart halvsjuka hela mottagningen. Nästa arr de behöver tänka
på är inte förens på lördag.

§4.5 SNF SNF letar efter kursutvärderare. Hittat en kandidat till

§4.6 Foc Hela Foc är friska förutom Jonas. De förbereder sig för imorgon.

§4.7 FARM Mässplanering börjar dra igång för FARM. GSektionens arbetsmarknands-
grupp Garm har startat.
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§5 Mottagningen hittills Örnen tycker att mottagningen går bra. NollK är dock trötta. Det är Nollan
är också. De har ingen ork kvar och väldigt många har blivit sjuka. Några få
grejer har hänt men inget jättestort.

§6
Programrådsrepresentanter

Vi har hört med PA angående hur många programrådsrepresentanter som vi
skall utse, det är två till varje råd och det brukar vara två från styret och två
från SNF. SNF har redan diskutera och har utsett Beatriz och Simon.
Det frågas vad mötena innebär och Erik säger att man till exempel diskuterar
med näringlivet och industrin för att se vad högskolan kan erbjuda. Man tar
även upp problem inom programmet. Styret föreslår Putt och Victor.
Beslut: Att tillsätta Putt, Victor, Beatriz och Simon till programrådsrepre-
sentanter.

§7 Sektionslokal Vi har fått en plan från högskolan som detaljerar arbetet med sektionsloka-
len. Putt redogör planen för mötet. En arbetsgrupp är tillsatt som innehåller
Putt, Mikael, Gustav Nilsson från DP, Elina Möller som studerar TM samt
Tord Hansson från serviceavdelningen på högskolan för att föreslå hur sektio-
nens lokaler skall utformas. De har även stipulerat några implicita krav på vad
gruppen skall komma fram till.
Gruppen skall ha ett möte på måndag. Putt och Mikael har haft ett möte
med KO Isac om lokalsituationen då han satt med när en liknande omläggning
gjordes med Kemi. Han tror inte att kraven är illa som det låter. Putt och
Mikael har dock en teori om att de har gett oss lite hårdare krav för att vi inte
har tagit hand om våra lokaler lika bra. Därför så måste vi se till att ingenting
mer går sönder. Se även till att inte ta nödutgångsskyltar. Onsdag förmiddag
LV8 är det skyddsrond. Allt skall vara fint tills dess.
Vi skall få en rapport från Isac som han skrev efter omläggnignen hos Kemi.
Enkäten angående omläggningen som skickades ut tills sektionen har fått 73
svar hittills. En av dessa har svarat att de kan tänka sig studera där. Sanna
säger att folk kanske skulle sitta där för att de inte har någon annanstans att
studera men att de kommer må dåligt.
Putt vill att alla uppmanar folk som inte är sektionsaktiva att svara på enkäten.
I nuläget är det 25% som inte är sektionsaktiva som har svarat. Det föreslås
att vi uppmanar folk på Focus under en lunch att svara. Sanna föreslår att vi
delar ut bullar för att folk svarar på enkäten. Lite som Student Voice.
Örnen frågar om man kan säga nej till planen att ändra lokalerna. Mikael svarar
att dispositionsavtalen kommer skrivas på årsvis snart och då kan vi inte säga
nej på riktigt. Men att vi kan involvera kåren om högskolan tvingar oss att
göra något vi inte vill.

§8 Fotons äskning Foton har äskat 1546 kr för att köpa en hårddisk med 4 Tb lagringsutrymme.
De behöver denna då deras nuvarande lagringskapacitet börjar att blir för lite
för att spara alla bilder de någonsin tagit. De har i vid äskningenstillfälle fyllt
den till 90% och förväntar sig att den är full innan mottagningen är över.
Äskningen diskuterades på ett tidigare möte och det resulterade i att Hugo
skulle kontakta Foton angående möjligheten att använda Google Drive genom
sektionen. Vi kan ge dem ungefär 4 Tb med denna lösningen. Mikael tycker
att ifall de verkligen vill ha en hårddisk så skall dem äska för en bättre då den
föreslagna är väldigt långsam.
Erik föreslår att vi bordlägger frågan tills Foton väljer att driva vidare frågan.
Mötet håller med.

§9 Porslin F6 vill ha mer porslin till avtackningen. De vill köpa in så att vi 200 delar av
allt. De vill även byta ut kaffekopparna helt då de som finns är färgglada och
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inte passar in på en finmiddag. Kopparna kostar 4000 kr och allt annat kostar
3500 kr. Detta skulle köpas in av Styret.
Sanna säger att F6 har inventerat och att det är väldigt märkliga antal på
allting. Mikael klargör att det inte skall köpas in några vinglas nu men att
detta kan behövas senare.
Gabriel frågar om det finns ett riktigt behov eller om vi kan hålla avtackningen
utan det. Mikael säger att det saknas ungefär 40 tallrikar för att hålla avtack-
ningen men att vi borde köpa allt i samma vända. Gabriel vill se till att vi kan
förvara ordentligt innan vi köper något så att det inte går sönder i förvaring.
Sanna säger att många tar porslinet i nuläget utan att meddela det. De rappor-
terar inte heller när saker går sönder. Det blir krångligt att ha koll på porslinet
som det är nu. Fixar vi ett bättre system så blir allt enklare att sköta och folk
blir noggrannare. Putt föreslår att vi skall räkna det när det lämnas ut samt
när det lämnas in. Mikael säger att bokningssystemet funkar och är uppe på
F-tek. Han säger även att porslinet är lite utspritt som det är nu men det är
bättre det varit. Vi skall göra ett Storstäd efter mottagningen.
Erik frågar om vi har koll på hur mycket som försvinner. Mikael svarar att
minst 2-3 glas per arr går sönder med andra saker brukar hålla.
Örnen frågar om det finns plats i buren för det nya porslinet. Mikael tror
att det kommer finnas plats efter ett storstäd. Jonas säger att det är mycket
kalaspresenter i buren som inte skall vara där. Släng eller lägg i rummen.
Beslut: Att köpa in porslin så att vi har 200 stycken av varje del samt 200 nya
koppar.

§10 Underlag till beslut
om PA

Vid årsslutet så löper arbetet för PA, MPA och UOL ut och de skall då väljas
om. Erik har hört med sektionen och folk tycker Julie är bra och Jonathan
lyssnar. Han vill dock bli av med rummen och phaddergrupperna. Han kan
även vara väldigt bestämd. Det hade blivit kaos för programmet om han byts
ut nu med tanke på omläggningen.
Ingen på mötet har stor erfarenhet av MPA:na men Nano:s MPA verkar okej
och ENM:s skickar mycket mejl. Hugo frågar om vi skall kika mer på MPA:na.
Mötet tycker det är en bra idé men med informationen vi har nu så stödjer vi
att samtliga behåller sin position.

§11 Övriga frågor

§11.1 Äskningar Det har kommit in en äskning för 450 kr för att hålla en myskväll med snacks,
läsk och Formula-1 för sektionen. De som arrangerar har haft en tidigare kväll
där ungefär 20 personer kom när endast deras phaddergrupp var inbjuden.
Gabriel säger att om man ger pengar till detta så öppnar man för att folk
äskar för att titta på exempelvis en fotbollsmatch. Erik säger att man skulle
kan begränsa äskningar per sport och sedan utvärdera intresset i sporten. Ga-
briel tycker att vi borde minska summan. Mötet håller med. Mikael säger att
Gameboy har 300 i budget för sina arr. Mötet tycker det låter bra.
Äskarna har även lyft möjligheten att bli en förening på sektionen. Erik tycker
att det känns mer som en funktionärspost än en förening om det blir av. Gabriel
tycker att det känns nischat att starta en funktionär/förening för en sport. Det
hade vart rimligare att göra det för alla sporter och som en del av FIF.

§11.2 FARM:s access till
matskrubben

FARM vill ha access till matskrubben då de har många arr de behöver laga
mat. Mikael tycker att det finns många andra föreningar som lagar mat i korta
perioder som inte heller har access och att det är redan kaos där inne. Putt
håller med. Hugo säger i egenskap som patet att de endast behövde access
under mottagningen. De får inte access.
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§11.3 Avstängda phaddrar Mikael frågar hur man vet vem som är avstängd från mottagningen. NollK
svarar att det Det är endast en phadder som är avstängd och att de har koll.

§11.4 Drive Erik har hittat dokument med personuppgifter från förra året som skulle ha
rensats bort. Se till att ta bort sådana dokument. Hugo berättar att han brukar
schemalägga mejl till sig själv som berättar vilket dokument som skall tas bort
för att inte glömma. F6 brukar döpa dem till nått med GDPR så man lätt kan
hitta dem i driven.

§12 Mötets avslutande Erik Broback avslutar mötet kl. 13:00!

Erik Broback
Ordförande

Victor Salomonsson
Sekreterare

Mikael Eriksson
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta sektionssekreteraren (styret.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga frågor.
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Äskning för ny h̊arddisk till Foton

Foton 2022 - Hampus Gustafsson, Jessica Preiman, Hedvig Wennberg,
Hanna Andersson, Albert Hansson och Joakim Colpier

29 augusti 2022

Inneh̊all

1 Bakgrund och framtid 1

2 Val av h̊arddsik 1

3 Sammanfattning 1



1 Bakgrund och framtid

I dagsläget har Foton tillg̊ang till en h̊arddisk som kan lagra 2 TB och tv̊a
minneskort som vardera har en kapacitet p̊a 64 GB respektive 128 GB. Min-
neskorten används endast för att underh̊alla kamerorna och för att tillfälligt
kunna lagra en liten mängd bilder. H̊arddisken används för att över tid kunna
lagra alla bilder Foton n̊agonsin tagit. Syftet med att lagra alla bilder som tas
är att gamla bilder vi i Foton sorterat bort ibland efterfr̊agas en tid efter att de
tagits.

Den h̊arddisk som för nuvarande innehas av Foton är fylld till 90% och kom-
mer redan innan årets mottagning avslutats vara helt fylld. Foton har ocks̊a
f̊att till̊atelse att köpa in en ytterligare kamera till föreningen, vilket i framti-
den kommer innebära att fler bilder tas. Med den nya kameran har vi ocks̊a
större möjlighet än tidigare att spela in film, vilket antagligen kommer göra
oss ansvariga för exempelvis aspfilmer och mottagningsfilm framöver. För att
lagra film krävs l̊angt mycket mer lagringsutrymme än för foton, vilket är en av
anledningarna att skaffa en dubbelt s̊a stor h̊arddisk mot den vi redan har.

2 Val av h̊arddsik

Den h̊arddisk som planeras för inköp är Verbatim Store ’n’ Go 4TB. Den har
en rotationshastighet p̊a 5400 rpm och ett buffertminne p̊a 8 MB, vilket är
jämförbart med majoriteten av de moderna h̊arddiskarna p̊a marknaden.

För det första är priset en anlednig till att köpa en större h̊arddisk. Att köpa en
h̊arddisk med kapaciteten 4 TB är gynnsammare än att köpa en h̊arddisk med
kapacitet 2 TB tv̊a g̊anger.

För det andra är denna h̊arddsik utrustad med ett filsystem av typ NTFS, vilket
gör den omformaterbar för att b̊ade kunna skrivas till och läsas fr̊an av b̊ade
MacOS och Windows. Detta är av stor vikt för sittande Foton som har olika
operativsystem.

Pris:
- H̊arddisk 4 TB: 1 546 SEK

Länk:
- Verbatim Store ’n’ Go 4TB

3 Sammanfattning

Sammanfattningsvis har Foton b̊ade brist p̊a lagringsutrymme och stundande
ökande behov av s̊adant. För att balansera kostnad mot behov vill Foton äska
för en h̊arddisk med kapaciteten 4 TB för att i framtiden kunna lagra b̊ade film
och fotografier p̊a. Verbatim Store ’n’ Go 4TB föredras p̊a grund av dess lagom
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stora storlek, breda kompatibilitet och smarta mjukvara i förh̊allande till pris.
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